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Referat fra møde i det Grønne Udvalg 

Søndag den 8.juni kl. 10:00 

Mødested: Postkassehuset 
 

 

Udvalget består af: • Jette Andersen nr.12 GEDEN • Anders Colding Lund Petersen nr. 23 GEDEN • 

Erik Thomasen nr. 5, GEDEN • Erik Thomsen nr. 39-41 GRISEN • Dion Rudolph nr. 40 GRISEN • Bendt 

Haverberg nr. 31 Grisen • Hanne Olsen nr. 72, KOEN • Mariann Elmshøj nr. 85 KOEN • Else 

Bechsgaard, nr. 89, HESTEN • Ingefred Pedersen nr. 87, HESTEN • Torben Hinrichsen nr. 103 HESTEN 

• Karin Juel nr. 98 HESTEN, dem mærket i rødt afbud. Grønt uden afbud. 

Dagsorden: 

1. Velkomst  
2. Opdatering siden sidste møde: 

• Der er plantet 20 Bjergfyr, som der var stor ros til. 

• Bendt har afholdt møde med Formanden for Digelauget, hvor bl.a. høj vækst på 
Diget ved Hesten blev diskuteret Formanden for Digelauget sagde at beboerne der 
gerne vil af med den høje vækst er velkommen til at trække det op, det vil ikke 
blive opfattet som selvtægt. 

• Diverse små ting 
3. Markvandring, vi startede på Geden, hvor udvalget konstaterede at der var udført 

selvtægt, udvalget besluttede den 16_04_2023 og den 6_08_2023 at der ikke skulle slås 
græs på den tidligere sti mellem nr. 11 og 13. Udvalget besluttede sammen med 
bestyrelsen at der lægges store sten på stien. Det er helt uacceptabelt at der udøves 
selvtægt på området. Alle afgørelser kan indbringes for Generalforsamlingen. 

4. De store grønne øer med græs: Det besluttedes at i efteråret (september) vil alt blive slået 
ned til 20 cm højde for at bevare kulturen. 

5. Der er konstateret ujævnheder foran affaldsgård ved nr. 94. I første omgang vil stenene 
blive fjernet og fyldt og derefter fyldt op med grus så det bliver mere jævnt.  

6. Græsslåning omkring pælene mellem Grisen og Koen: det blev besluttet ikke at slå græsset 
3 m fra pælene  

7. Generelt var der stor tilfredshed i udvalget med tidligere beslutninger vedr. græsslåning 
alt står bare så flot. Der var også stor tilfreds med ikke at slå græsset før der er afblomstret 
i maj. Boldbanen vil blive slået.  

8. Havtorn mellem Koen og Heste, skal holdes i det areal som den har og der skal derfor slås i 
et bælte på 2-3 meter om omkring Havtornen. 

9. Til næste møde bedes alle at komme med forslag til placering af Bjergfyr, og hvis pengene 
tillader det, vil vi prøve at få dem et nr. højere. Udvalget var enige i at der skal plantes på 
hver side af lejehusene i trafikretningen. 

10. Økonomien er lidt anstrengt i år og næste, fra 2026 er der mere og 2027 meget mere at 

gøre godt med 😊 

11. Igen et godt kreativt møde. 😊 
12. Næste møde søndag den. 20 oktober 2024, kl. 10:00 

 

Bendt Haverberg 

 

mailto:fjordhusene@fjordhusene4736.dk

